



ZITA CHAN 離職啟示

陳嘉玲小姐(Ms. Zita Chan Ka Ling)·前為本集團之高級集團經理·已於 2019 年 6 月 21 日離任·今後陳嘉玲小姐在外之一切華洋轆轤·概與本集團無關·特此聲明。

對於有關陳嘉玲小姐以往涉及本集團及其聯繫公司及其附屬公司業務之查詢·歡迎直接致電 2152 0090 與世霸潛能國際有限公司及慧絲納米科技有限公司聯絡。

世霸潛能國際有限公司及慧絲納米科技有限公司啟
2019 年 6 月 28 日

ZITA CHAN - Notice of Leaving

Notice is hereby given that Ms Chan Ka Ling Zita, the Senior Group Manager of the Group, has left the Group with effect from 21 June 2019.

Thereafter, she has no further authority to represent and/or to act on our behalf for any matter whatsoever, and we will not be responsible or liable for any of her acts and activities.

For enquiries concerning business of the Group and Associates and Subsidiaries, please call 2152 0090 to contact Xyber International Company Limited and VXY Nano Technology Company Limited directly.

Xyber International Company Limited
VXY Nano Technology Company Limited
28 June 2019